



Studentrådet ØK

**Møtereferat Studentrådet ØK**

**Dato:** 31.01.24

**Tid:** kl.16:15 -18:00

**Sted:** Teams

**Til stede:** Johanne Dobbe Flemmen (FTV), Kristi Bjørhusdal (FTV), Andrea B Myhre (FTV), Frida Strand Løken (FTV), Iver Stange Tveter (ISØ), Amund Andreassen (IØT), Karen Hoel Jomaas (ITV IØT), Nora Margareta Næss (HHS), Daniel Oliver Johannessen (ITV IØTG), Serena Manoiu (ITV IØT), Ida Thorstensen Nilsen (IIF), Matilde Brox Bardal (NTNU Styret)

**Frafall:** Sondre Nybø Lind (ISØ), Mikkel Nergaard Ruud (HHS), Cecilie Strandman (IIF)

**Møteleder:** Kristi Bjørhusdal

**Referent:** Kristin Eggen

**Saksliste:**

Møtereferat 15.11.23 og møteinnkalling 31.01.24 ble godkjent i møte.

**Runde rundt bordet,** nevnt gjerne litt om hvordan stemningen er blant studentene ved instituttet ditt og hva dere har jobbet med siden sist relatert til vervet.

**FTV** – Oppstart med erfaringsoverføring, møte med ITV-ene, planlegging av seminar. Deltatt i møter med fakultetet ØK og hatt forventningsavklaring med dekan og seksjonssjefen. Johanne har hatt møte i styringsgruppe Campusprosjekt. Studentrådet ØK har fått innvilget velferdsmidler for 2024.

**ISØ** – Semesteroppstart med skole og verv.

**IØT T** – Vi har hatt møte og laget en plan for semesteret. Sendt ut psykososial undersøkelse og ønsker å jobbe for å få flere innspill fra KTV-ene. Opprettet studentgruppe i forbindelse med Campusprosjekt.

**IØT G** – Vi har laget en plan for semesteret sammen med FTV Johanne. Sendte ut en spørreundersøkelse til økonomistudentene for å kartlegge hvordan de har det. Planlegger sosiale aktiviteter på tvers av studier.

**IIF** – Jobbet forrige semester for å få ny foreleser etter flere klager fra studentene. Dette er nå på plass. Skal ha møte med KTV-ene i neste uke.

**HHS** – Vi har hatt møte med administrasjonen på instituttet. Snakket med studentassistenter om hvordan de har det i jobben.

**Konsulent** – Oppstart med de Fakultetstillitsvalgte. Deltok på møte med dekan Monica Rolfsen og seksjonssjef Gunnar Bendheim.

### **ØK-sak 01/24 Orientering om året**

Kristi hadde en gjennomgang av aktuelle saker for Studentrådet ØK våren 2024.

- Søkt om velferdsmidler til fakultetet ØK og fått innvilget 150 000,-
- Seminar 09.02-11.02.24.
- Sende ut en undersøkelse om undervisning til økonomistudentene.
- FTV-ene vil besøke Campus Gjøvik i mars.
- Valget blir rett etter påske.

### **Aktuelle saker:**

- Studentassistentordningen. Vi har tatt det opp i UU-ØK. Viktig med god forventningsavklaring.
- Endre stillingsinstruksene ITV og FTV.
- Følge opp saken om kunstig intelligens.

### **Innspill:**

- HHS – Infoskjerm vrimlearealet.
- IIF – Jobbe for at studentene kan få tilgang til formelark på eksamen. Kommer sikkert flere saker når vi har hatt møte med KTV-ene.
- ISØ – Samle studentene som studerer integrert master i en gruppe under fadderperioden. Psykososial undersøkelse. Jobbe for et bordtennisbord.
- IØT G – Skape bedre klassemiljø. Felles buss til reise.
- IØT T – Gjennomføre psykososial undersøkelse. Jobbe for å ha åpent Linjeforeningskontor for studentene. Enda tettere kontakt med KTV-ene med tydeligere kommunikasjonskanal. Følge opp kjønnspoengsaken.

### **ØK-sak 02/24 Oppgaver og ansvarsområde for ITV**

Johanne hadde en gjennomgang av hvilke oppgaver og ansvarsområde ITV har.

- Knutepunkt mellom studenter og institutt.
- Delta i møter i Studentrådet og med ledelsen på instituttet.
- Gjennomføre psykososial undersøkelse.
- Følge opp KVT-ene på ditt institutt
- Være en stemme på vegne av studentene. Det kan innebære at dere ikke nødvendigvis er enige i saker som blir tatt opp.
- Åpent kontor Linjeforeninger.
- Være synlig for studentene.
- Still spørsmål til ledelsen.
- Saker skal løses på lavest mulig nivå og dere må gå tjenestevei.

### **ØK-sak 03/24 Seminar**

Frida orienterte om saken. Vårens oppstartseminar blir på Frosta sammen med Studentrådet IV.

- 9.-11. februar
- Tillitsvalgskonferanse 9. februar, invitasjon sendt ut.

- Buss, felles avreise etter tillitsvalgtskonferanse på Leutenhaven oppmøte kl. 16:15.
- Sosialt og faglig innhold
- Programmet for helga er sendt ut på e-post

### **ØK-sak 04/24 Praktisk informasjon og T-området**

Kristin konsulent hadde en gjennomgang av praktiske oppgaver i vervet.

- Arkivsystem NTNU, Studentrådet ØK egen mappe. Der finner dere instruksjoner, vedtekter, møtereferat, erfaringsskriv og økonomi. Nyttig informasjon for vervet. Hvordan koble seg på - sendt ut på e-post til alle.
- Teams kanal Studentrådet ØK. Oppfordrer dere til å bruke kanalen aktivt for spørsmål og innspill i vervet.
- Refusjonsskjema – fylles ut ved utlegg i vervet som ITV/FTV. Husk å legge ved originale kvitteringer.
- Budsjett Studentrådet ØK – Finner dere i mappa på T:område. Pengene brukes til oppstartsseminar, profilering, FTV-besøk campus Gjøvik og Ålesund, møtemat.

### **ØK-sak 05/24 Felles kontortid for ITV-ene på ISØ og HHS**

- Andrea presenterte saken. Mange institutt har kontortid for ITV-ene, der det er mulig for studentene å komme innom for å spørre om ting eller bare slå av en prat. FTV-ene ønsker å løfte forslaget om at ITV-ene på ISØ og HHS har felles kontortid.

#### **Innspill:**

- ISØ- godt forslag.
- HHS- god ide.
- IØT Gjøvik- vi arrangerer kaffe-tirsdag gratis, hvor studenter kan ta opp saker
- Bygge samarbeid med linjeforeningene på tvers når det blir en ny campus.
- IØT har fått et åpent kontor for linjeforeningene.
- FTV-ene og ITV-ene på ISØ og HHS vil ha et felles møte for å planlegge gjennomføring av forslaget.

### **ØK-sak 06/24 Tiltak etter psykososial undersøkelse**

Kristi presenterte saken. Annen hvert år gjennomfører ITV-ene instituttnivå en undersøkelse for å kartlegge hvordan studentene har det. Hvilke resultat har dere fått på de siste undersøkelsene, og hvilke tiltak har dere satt i gang eller planlagt?

#### **Innspill:**

- Søkt institutt om støtte til studentaktiviteter.
- IØT – tidligere undersøkelser har vist at det har vært karakter- og jobbpress og ensomhet blant studentene. Instituttet har gitt støtte til felles middag for å skape et bedre klassemiljø. Nå har vi samarbeidet om et felles linjeforeningskontor som er åpent for studentene.
- HHS- usikker på som er gjort tidligere, men skal se på saken.
- ITV-ene ønsker å få hjelp til hvordan lagre personvernsopplysninger i forbindelse med undersøkelsene.

- Fint om alle kan lagre undersøkelsene på T:område slik at arbeidet blir tilgjengelig for ITV-ene som kommer etter dere.
- IØT- vi har erfart at det er viktig å begynne arbeidet tidlig i semesteret, slik at man rekker å følge opp med gode tiltak.

### **ØK-sak 07/24 Tiltak etter psykososial undersøkelse**

ITV-ene i Gjøvik orienterte om en undersøkelse de har gjennomført for økonomistudentene i Gjøvik. Hvordan har semesteret vært i forhold til undervisning, forelesere, eksamen og trivsel på studiene. Logistikkstudentene minst fornøyd med semestret som har vært. Spesielt med undervisningsopplegget.

Misfornøyd med eksamensvakter og støy i eksamenslokale.

Den nettbaserte undervisningen for masterstudentene har ikke fungert som det skal.

### **Innspill:**

- Forslag om å ha et felles møte med logistikkstudentene og KTV-ene for å finne bedre løsninger.
- IØT T- ta kontakt med nestleder for utdanning ved instituttet.
- IIR – Sendt inn klage om en foreleser til instituttet. Det har blitt store forbedringer. Fungert veldig bra.
- HHS- Klage på foreleser. ITV-ene har hatt møte med administrasjonen og studentene ser nå at det har blitt en bedring.

### **Eventuelt**

Matilde – sitter i NTNU-styret og Studenttingets ledergruppe. Skal være observatør på Studentrådsmøtene til ØK våren 2024 og vil delta på oppstartsseminaret på Frosta. Vil også følge opp Studentrådet IV.

### **Møteevaluering og diggerunde**

- Fint at møtet ble digitalt.